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Iktatószám: I/F/298-7/2021. 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2021. szeptember 27. (hétfő) napján 14 óra 15 perckor a Szekszárd Megyei 
Jogú Város Polgármesteri Hivatalának Házasságkötő termében megtartott rendkívüli üléséről. 
 
Jelen vannak:    Murvai Árpád bizottsági elnök;  

Faragó Zsolt elnökhelyettes; 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag; 
Móra Viktória bizottsági tag; 
Mácsik Henrietta bizottsági tag; 

 
Tanácskozási joggal megjelentek:   dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens, 
jegyzőkönyvvezető; 
Csillagné Szánthó Polixéna képviselő; 
Kilián Máté kommunikációs referens; 
Majnay Gábor osztályvezető 
Tamási Anna igazgatóságvezető 

 
 
Az elnök megállapítja, hogy az 5 tagú bizottságból 5 tag van jelen és a bizottság 
határozatképes. A rendkívüli ülést 14 óra 15 perckor megnyitja. 
 
Az elnök javaslatot tesz a napirendi pontok sorrendjének módosítására. A bizottság 5 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadja az elnök javaslatát. 
 
Az elnök az ülés napirendjének elfogadására tesz javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 
 
1. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi 2. számú Óvoda-Bölcsőde Szervezeti és Működési Szabályzatának és 
bölcsődei szolgáltatásra irányuló szakmai programjának, valamint a Kadarka Utcai Mini 
Bölcsőde mini bölcsődei szolgáltatásra irányuló szakmai programjának elfogadására- 
Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(45. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
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Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
Meghívott: Molnárné Lovász Andrea intézményvezető 
 
2. napirendi pont: 

Az óvodák 2020/2021. nevelési évének munkájáról 
(2. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Horváth Annamária köznevelési referens 
 
3. napirendi pont:  
Javaslat a „Köztes Átmenetek – a drog” című kiállítás megrendezésére- Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 
(58. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Zaják Rita képviselő, tanácsnok 
Előadó: Zaják Rita képviselő, tanácsnok 
Meghívottak: Kálóczi Andrea KEF szakmai koordinátor 
 

4. napirendi pont:  
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének ……/2021. (……..) 
önkormányzati rendelete a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII. 23.) 
önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet)- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(60. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Gábor Ferenc jegyző/Majnayné Sajben Anna igazgatóságvezető 
 
5. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …./2021. (….) önkormányzati 
rendelete Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2021. évi költségvetéséről szóló 
5/2021. (III. 1.) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet)- Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 
(64. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Tamási Anna igazgatóságvezető 
 

 

1. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi 2. számú Óvoda-Bölcsőde Szervezeti és Működési Szabályzatának és 
bölcsődei szolgáltatásra irányuló szakmai programjának, valamint a Kadarka Utcai Mini 
Bölcsőde mini bölcsődei szolgáltatásra irányuló szakmai programjának elfogadására- 
Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(45. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
Meghívott: Molnárné Lovász Andrea intézményvezető 
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Molnárné Lovász Andrea intézményvezető: Felhozza, hogy egy pedagógiai program 
elfogadására is szükség lenne a megfelelő működéshez, azonban ezt nem látja a napirendi 
pontok között felsorolva. 
 
Murvai Árpád elnök: Elmondja, hogy úgy, hogy nem ismeri, a pedagógiai program részleteit 
nem dönthet a bizottság felelősséggel.  
 
dr. Horváth Annamária köznevelési referens: Ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy 
technikai probléma merült fel a Hivatalon belül. 2 előterjesztés is készült az üggyel 
kapcsolatban, az egyik a Közgyűlés, a másik a jelen bizottság előtt tárgyalandó. A jelen 
bizottság előtti, a Szervezeti és Működési Szabályzattal való egyetértésről és a pedagógiai 
programmal való egyetértésről szól. Ismerteti, hogy az óvodák esetében a fenntartónak 
egyetértési joga van az adott kérdéskörben, amely a költségvetésnek való megfelelést jelenti. 
Ezt az egyetértési jogkört a Közgyűlés átadta a jelenleg hatályos Szervezeti és Működési 
Szabályzatban az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságnak. Az óvodával kapcsolatos szabályokkal 
szemben, viszont a bölcsődékkel kapcsolatban jóváhagyási joga van a fenntartónak. Ez utóbbi 
és a szakmai programok esetében a jogkör, viszont a Közgyűlésnél maradt. Elmondja, hogy az 
SZMSZ változások csak technikai jellegűek voltak és nagyban a működést nem befolyásolják. 
 
Móra Viktória tag: Elmondja, hogy mivel csak technikai változásról van szó az SZMSZ 
tekintetében, ezért az elfogadását javasolja a határozati javaslatnak. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának  
13/2021. (IX. 27.) határozata 

a Szekszárdi 2. számú Óvoda-Bölcsőde Szervezeti és Működési 
Szabályzatának és bölcsődei szolgáltatásra irányuló szakmai 
programjának, valamint a Kadarka Utcai Mini Bölcsőde mini 

bölcsődei szolgáltatásra irányuló szakmai programjának 
elfogadásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága a „Javaslat a Szekszárdi 2. számú Óvoda-
Bölcsőde Szervezeti és Működési Szabályzatának és bölcsődei 
szolgáltatásra irányuló szakmai programjának, valamint a Kadarka 
Utcai Mini Bölcsőde mini bölcsődei szolgáltatásra irányuló szakmai 
programjának elfogadására” tárgyú előterjesztés határozati javaslatát 
a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 

Határidő:  2021. szeptember 30. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
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2. napirendi pont: 

Az óvodák 2020/2021. nevelési évének munkájáról 
(2. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Horváth Annamária köznevelési referens 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

14/2021. (IX. 27.) határozata 
az óvodák 2020/2021. nevelési évének munkájáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága a Szervezeti és Működési 
Szabályzatról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati rendelet 
1. melléklet Oktatási, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pontja 
6. alpontjában meghatározott átruházott hatáskörében eljárva 
a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 83. § (2) 
bekezdés e) pontja alapján 
 

1. az óvodák 2020/2021. nevelési évi munkájáról szóló 
összefoglalót elfogadja és köszönetet mond az intézmények 
vezetőinek, alkalmazottainak a nevelési évben végzett 
eredményes munkáért; 
 
Határidő:  döntéshozatal napja 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a határozatot küldje meg 
az intézményvezetőknek. 
 
Határidő:  2021. október 15. 
Felelős:  dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető  

 
3. napirendi pont:  
Javaslat a „Köztes Átmenetek – a drog” című kiállítás megrendezésére- Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 
(58. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Zaják Rita képviselő, tanácsnok 
Előadó: Zaják Rita képviselő, tanácsnok 
Meghívottak: Kálóczi Andrea KEF szakmai koordinátor 
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Zaják Rita képviselő, tanácsnok: Elmondja, hogy Kálóczi Andrea a KEF szakmai koordinátora 
korábban jelezte számára, hogy nem tud megjelenni a bizottsági ülésen. Röviden tájékoztatja 
a bizottságot az előterjesztés részleteiről. Ennek során elmondja, hogy az idén 20 éves a 
Kábítószerügyi Egyeztető Fórum. Ennek az évfordulónak a méltó megünneplését tervezik 
Szekszárdon. Egy négy hetes interaktív vándorkiállítást is szerveznek a rendezvény keretein 
belül. A célcsoportot tekintve szakértői véleményt is kikérve 13 év feletti korcsoportokat céloz 
meg a kiállítás. Elsősorban Szekszárd és vonzáskörzetéből várnak vendégeket. A tervek szerint 
a Közgyűlés döntését követően indul meg az egyeztetés az iskolaigazgatókkal. 2021. 
November 12-december 17-ig tart a rendezvény. A helyszínt tekintve a rendezvénysorozat 
szekszárdi helyszínei a Szekszárdi PLACC nevű helyen és a Szekszárdi Művelődési házban 
lenne.  
 
Mácsik Henrietta képviselő, tag: A rendezvény költségeiről érdeklődik. Kérdezi mit takar az 
előterjesztésben említett dologi kiadás. 
 
Zaják Rita képviselő, tanácsnok: Elmondja, hogy a dologi kiadás fogalmának meghatározása 
a költségvetésben történő elhelyezését jelenti, ennél fogva egy könyvelési kérdés, illetve 
ismerteti a rendezvény kiadásaival kapcsolatos tudnivalók egy részét.  
 
Majnay Gábor osztályvezető: Elmondja, hogy a várható létszám körülbelül 1800 fő. 
 
Zaják Rita képviselő, tanácsnok: Elmondja, hogy logisztika tekintetében a részletekbe menő 
kérdések még válaszokra várnak. Emellett említést tesz arról, hogy ha a Covid 19 
veszélyhelyzet miatti esetleges intézkedésekre is gondolnak majd a szerződéskötés során. A 
rendezvényrészek helyszínei is kérdésesek még, de megemlíti, hogy megkezdődtek az 
egyeztetések Berlinger Attila ügyvezető Úrral, aki támogatásáról biztosította. 
 
Murvai Árpád elnök: Kifejezésre juttatja, hogy fontos lenne, ha lenne felelőse a szervezésnek. 
 
Zaják Rita képviselő, tanácsnok: Ő lenne a felelőse a szervezésnek. 
 
Murvai Árpád elnök: Azt mondja, hogy ne Zaják Rita legyen a felelőse a szervezésnek. 
 
Zaják Rita képviselő, tanácsnok: Elmondja, hogy ebben az esetben egyeztet Berlinger Attila 
ügyvezető igazgatóval, hogy ki legyen a részükről a felelős. 
 
Horváth Ferenc tag: Elmondja, hogy jó ötlet lehet, egy beszámoló a rendezvény végeztével. 
 
Zaják Rita képviselő, tanácsnok: A takarítás és a vagyonvédelmi feladatok ellátása a 
rendezvény helyszínein lehetőség szerint pályázati pénzből lehetnének finanszírozva. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

15/2021. (IX. 27.) határozata 
a „Köztes Átmenetek – a drog” című kiállítás megrendezéséről 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága a „Javaslat a „Köztes Átmenetek – a drog” 
című kiállítás megrendezésére” tárgyú előterjesztés határozati 
javaslatát a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja.  
  
Határidő:  2021. szeptember 30. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

4. napirendi pont:  
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének ……/2021. (……..) 
önkormányzati rendelete a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII. 23.) 
önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet)- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(60. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Gábor Ferenc jegyző/Majnayné Sajben Anna igazgatóságvezető 
 
Zaják Rita képviselő, tanácsnok: Elmondja, hogy a Facebookon olvasott egy bejegyzést, 
miszerint, egy júniusi közgyűlési ülésen a Polgármester egy tájékoztatót elfogadott. Kérdezi, 
ez egyenlő-e jogilag egy döntés megerősítésével, esetleg egy újabb döntéssel. 
 
Murvai Árpád elnök: Kérdezi, hogy jön a napirendi ponthoz. Továbbá hozzáteszi, hogy nem 
tárgyal a bizottság Facebook posztokkal kapcsolatos kérdéseket. 
 
Zaják Rita képviselő, tanácsnok: Elmondja, hogy szerinte kapcsolódik a témához, de megérti 
az utóbbiakkal kapcsolatos álláspontját a bizottság elnökének. 
 
Horváth Ferenc tag: Elmondja, hogy van politikai álláspontja, de nem politikailag, hanem a 
sportszakmai tapasztalata miatt tették meg a jelen bizottság tagjává. Továbbá hozzáteszi, hogy 
korábban Bomba Gábor is kifejtette támogatását felé ennek kapcsán. Nem tetszését fejezi ki 
az előterjesztéshez tartozó módosító javaslattal kapcsolatban, mert abban Fidesz által 
delegáltként utalnak rá, a dokumentum tartalmával kapcsolatban. 
 
Zaják Rita képviselő, tanácsnok: Elmondja, hogy a bizottsági tagok kiválasztásánál ő négy 
nevet sorolt fel Ács Rezső Polgármester Úrnak, azzal, hogy amennyiben hozzájárul, ő azt 
szeretné, hogy szakemberek ülnének a megfelelő bizottsági tagok között. Ács Rezső 
Polgármester Úr pedig hozzájárult. 
 
Murvai Árpád elnök: Elmondja, hogy az ÉSZ frakció nem támogatta volna Horváth Ferenc OKSI 
bizottsági tagságát. 
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Horváth Ferenc tag: Hozzáteszi, hogy nem, de nyugodtan fel meg lehet kérdezni Bomba Gábor 
véleményét a bizottsági tagságával kapcsolatban. 
 
Murvai Árpád elnök: Elmondja, hogy ez felesleges, mint ahogy a vita is erről a témáról, mert 
véleménye szerint együtt tudnak működni. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Felhozza, hogy amennyiben sérti Horváth Ferencet, akkor 
lehetne a továbbiakban a „szakmai szempontok alapján felkért” kifejezést használni. 
 
Horváth Ferenc tag: Elmondja, hogy kimaradna a politikai vitákból, őt csak a sport érdekli. 
Elmondja továbbá, hogy nem szeretné, hogy a Fidesz embereként gondolnának rá.  
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Hozzáteszi, hogy amit eddig vitatott a Bizottság, az 
egyáltalán nem tartozik a  napirendi ponthoz, mert annak témája a korábbi Szervezeti és 
Működési Szabályzat módosításaival kapcsolatos törvényességi felhívások miatt került a 
bizottságok elé. Elmondja továbbá, hogy a törvényességi felhívás nem érinti a bizottságokat, 
de természetesen bármilyen módosító javaslatot megfogalmazhatnak ezzel kapcsolatban. 
 
Murvai Árpád elnök: Elmondja Horváth Ferencnek, hogy ki fogják javítani a részt, amiről 
említést tett. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

16/2021. (IX. 27.) határozata 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII.23.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 
29/2019. (XII.23.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 
rendelettervezet a határozat melléklete szerinti kiegészítéssel javasolja 
a Közgyűlésnek elfogadásra. 
 
Határidő:  2021. szeptember 30. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
5. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …./2021. (….) önkormányzati 
rendelete Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2021. évi költségvetéséről szóló 
5/2021. (III. 1.) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet)- Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 
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(64. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Tamási Anna igazgatóságvezető 
 
Murvai Árpád elnök: Felkéri Tamási Anna igazgatóságvezetőt, hogy tájékoztassa a bizottságot 
a napirend szakmai körülményeiről. 
 
Tamási Anna igazgatóságvezető: Beszámol az Önkormányzat költségvetésének alakulásáról. 
Ennek során említést tesz arról, hogy a bevételi oldalon nem áll rosszul az Önkormányzat, de 
említést kell tennie, arról, hogy van egy elhúzódó tartozásról a Volán felé a helyi közlekedés 
miatt, amely jelentős, körülbelül fél milliárd forint összeget jelent. Ez utóbbi okán véleménye 
szerint a költségvetés pozitív irányba mozdulását követően tartalékolni kellene. Továbbá 
hozzáfűzi, hogy az elkövetkezendő időszakban egy kerékpáros projekt is elindul, amely 
hasonló nagyságrendű költségeket jelent. 
 
Móra Viktória tag: Felhozza, hogy a korábbiakban voltak egyeztetések és ennek során 
született tervek a járatritkításokról, útvonalak átdolgozásáról, amelyekkel lehetne csökkenteni 
a költségeket a Volán felé. 
 
Tamási Anna igazgatóságvezető: Elmondja, hogy egyre időszerűebb a tartozás rendezése, 
mert a következő évben lejár a szerződés a Volán és az Önkormányzat között. Megújítani is 
csak akkor akarja a Volán a szerződést, ha rendezve van az említett tartozás. Hozzáteszi, hogy 
azt elszámolásukban sem volt kivetni való, vagy visszaélésre utal.  
 
Murvai Árpád elnök: Említést tesz egy korábbi egyeztetésről a két frakcióvezető között. 
Amiben az elhangzott javaslatokhoz hasonló tervekről volt szó. Elmondja, hogy sokkal előbb 
lesz a tartozás kifizetése, mint a tervek megvalósítása. Kérdezi, van-e olyan sportegyesület, aki 
nagyobb összeggel tartozik az Önkormányzat felé. 
 
Horváth Ferenc tag: Volt egy 6 000 000 Ft-os támogatási keret, amiről már korábban folyt 
egyeztetés. Erről kérdezi a jelen lévő Tamási Anna igazgatóságvezetőt, hogy van e lehetőség 
ennek a keretnek a növelésére. Ugyanis nincs tartalékkerete a bizottságnak. 
 
Murvai Árpád elnök: Ismerteti a bizottsággal az általa megfogalmazott határozati javaslatot. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

17/2021. (IX. 27.) határozata 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2021. évi 

költségvetéséről szóló 5/2021. (III. 1.) önkormányzati rendelet 
módosításáról 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 

Sport és Ifjúsági Bizottsága a Szekszárd Megyei Jogú Város 

Önkormányzata 2021. évi költségvetéséről szóló 5/2021. (III. 1.) 

önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelettervezetet a 

Közgyűlésnek elfogadásra javasolja azzal a kiegészítéssel, hogy 2021-es 

gazdasági év utolsó negyedévében, legkésőbb decemberben, a 

költségvetés aktuális állapotát figyelembe véve, a bizottság pénzügyi 

keretét egészítse ki 6.000.000.- forinttal. 

 
Határidő:  2021. szeptember 30. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 15 óra 12 perckor 
berekeszti.  
 

K.m.f 
 
  

Mácsik Henrietta  
         jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 
 
Készítette: 

dr. Ambrus Gábor 
jegyzőkönyvvezető 

 
 

Murvai Árpád 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc 

           jegyző 


